



خطاب طلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة مهارة للموارد البشرية للدورة القادمة التي تبدأ في 2024/05/01م وتنتهي في 2027/04/30م

السادة / لجنة المكافآت والترشيحات
شركة مهارة للموارد البشرية
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،
المحترمين

أتقدم بطلب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة مهارة للموارد البشرية لدورته القادمة التي تبدأ في 2024/05/01م وتنتهي في 2027/04/30م مرفقاً به نسخة موقعة من النماذج والوثائق المشار إليها في إعلان الشركة على موقع شركة السوق المالية السعودية (تداول).

أقر وأتعهد وأنا بكامل أهليتي المعتبرة شرعاً ونظماً باستيفائي لشروط العضوية، وبأنه في حال انتخابي لعضوية مجلس الإدارة أتعهد بالقيام بواجباتي ومسؤولياتي بكل إخلاص وأمانة، والالتزام بكافة الأنظمة واللوائح والضوابط والإجراءات والسياسات المعمول بها، وأن أخصص الوقت الكافي للمساهمة في توجيه سياسات وأعمال الشركة وحضور اجتماعات مجلس الإدارة أو اللجان التي أكون عضواً فيها، وأن أؤدي مهامتي باستقلالية تامة وبما يحقق مصالح الشركة.

كما أقر بما يلي:

- 1- أنني لن أشغل عضوية مجلس إدارة أكثر من خمس شركات مساهمة مدرجة بما فيها شركة مهارة للموارد البشرية في حال انتخابي.
- 2- أنني مستوفي لشروط الترشح المنصوص عليها في نظام الشركات ولائحة حوكمة الشركات والنظام الأساس للشركة.
- 3- أنني مستوفي لمعايير العضوية الواردة في سياسات ومعايير العضوية في مجلس الإدارة.
- 4- أنه لم يسبق إدانتني بعمل مخل بالشرف أو الأمانة أو مخالفات إدارية نتيجة سلوكيات احتيالية، كما أنه لم يسبق عزلي من أي مجلس إدارة شركة أو لجنة ولم يصدر بحقي أي قرار بحضر العمل في الشركات المدرجة، ولم أخالف الأنظمة واللوائح في المملكة العربية السعودية أو في أي بلد آخر.
- 5- أن المعلومات التي أفصحت عنها بما في ذلك نموذج هيئة السوق المالية رقم (3) صحيحة، ولم أغفل أي حقائق أو معلومات يتوجب علي الإفصاح عنها، كما أنني على علم بأن طلبي سيرفض إذا خالفت إجراءات الترشح الواردة في نظام الشركات ولوائح هيئة السوق المالية والنظام الأساس للشركة، أو لم استكمل البيانات الواردة في نماذج الترشح أو لم أكمل إرفاق البيانات المطلوبة بوضوح مع طلب الترشح خلال فترة الترشح النظامية المعلن عنها.
- 6- إذا ثبت خلاف ما ورد في هذا الخطاب أو في المستندات المرفقة فسيتم استبعاد ترشيحي أو إسقاط عضويتي في المجلس واللجان التي أشغل عضويتها، كما يجوز للشركة أن تطالبني بالتعويض المناسب.

المرشح لعضوية مجلس الإدارة

الاسم الرباعي:

رقم الهوية الوطنية:

(أو رقم هوية مقيم أو جواز السفر لغير السعوديين)

التوقيع:

(بالإضافة للختم الرسمي إذا كان مالك الأسهم شخصاً معنوياً)

التاريخ:



**Application letter for nomination to membership of the Board of Directors
of Maharah Human Resources Company for the next term starting on
01/05/2024 and ending on 30/04/2027**

**Remuneration and Nominations Committee
Maharah Human Resources Company**

I am applying to be a nominee for membership of the Board of Directors of Maharah Human Resources Company ("Company") for the next term, starting on 01/05/2024 and ending on 30/04/2027. Attached to the application, kindly find enclosed all the forms, documents as per Company announcement on Saudi Stock Exchange (Tadawul).

I hereby acknowledge and confirm that in the event of my election to the Board of Directors, I will carry out my duties and responsibilities with sincerity and honesty, and abide by all applicable laws, regulations, and policies, and devote sufficient time to contribute to directing Company policies and business, attending meetings of the Board of Directors and the Committees of which I will be a member of, and to perform my duties with complete independence, in a manner that serves the benefit of the Company.

I also acknowledge the following:

- 1- I will not serve as a board member for more than five listed companies, including the Company if elected.
- 2- I meet the nomination conditions stipulated in the Companies Law, Corporate Governance Manual of the CMA, and Company bylaws.
- 3- I meet the membership criteria contained in Company policies and criteria of membership in the Board of Directors.
- 4- I have never been convicted of an act that violates honor or honesty and administrative violations as a result of fraudulent behaviors, I have never been removed from any company's Board of Directors or Committee, and have never been subject to sanctions to work in listed companies, and I have not violated the laws and regulations in the Kingdom of Saudi Arabia or in any other country.
- 5- The information that I disclosed, including the CMA Form No. (3) is correct, and I did not omit any facts or information that I have to disclose, and I am aware that my application will be rejected if I violate the nomination procedures contained in the Companies Law, CMA regulations and Company bylaws, or I did not complete the required information in the forms or attachments to the nomination application during the nomination period that has been announced.
- 6- If it is proved otherwise than what is stated in this letter or in the attached documents, my candidacy will be disqualified, or my membership in Company Board and/or Committees will be revoked, and the Company may also demand appropriate compensation from me.

Nominee to the Board of Director

Full name:

National Identity Number.....

(Or Residency card or Passport Number for non-Saudi)

Signature:

(In addition to the official seal if the owner of the shares is a legal person)

Date: